
 

 

Referat fra styremøte 
Møte nr.:  

2015/02 

 

 
Dokumentet lagret: 
05.05.15 

Emne: 
Styremøte Norsk anestesiologisk forening 

 

Møtetidspunkt:  
Torsdag 30.04.15 

Møtested: 

 
Gardermoen Park Inn 

Arkivnr: 
2015/02 

Referent: 
Janne Jørstad Roshauw 

 

Til stede fra styret: Håkon Trønnes (HT) leder, Oddvar Kvalsvik (OK) nestleder, Marit Bekkevold (MB) 

medlemssekretær, Håkon Bjorheim Abrahamsen (HA) høstmøtesekretær, Janne Jørstad Roshauw (JR) 

sekretær. 

Ikke tilstede: Marius Tjessem (MT) varamedlem, Eivinn Årdal Skjærseth (ES) kasserer. 

 

Saker ref. fra saksliste. Saksnr: = år, møtenummer og sak fra agenda.  Saksliste: (I=Informasjonssak, D=Diskusjonssak, B= Beslutningssak) 

Saksnr  Ansvarlig I-D-B 

2015-02-01 Åpning av møtet og godkjenning av saksliste 

Ingen innvendinger. 
HT/alle B 

2015-02-02 Teknikk Høstmøte, jmf mailkorrespondanse lokal komité-

styret- K&K 
Styret har tidligere vedtatt at dette ansvaret skal ligge på lokal 

arrangementskomité. Lokal komité ønsker imidlertid ikke dette 

ansvaret, og andre løsninger har vært foreslått. Feks innleid 

personell via K&K, men dette er svært dyrt. Et annet alternativ er 

stud.med (får festmiddag) med anestesilege (kjenner Høstmøtet) 

som koordinator.Koordinator tilbys NOK 6000 i lønn samt dekke 

av alle utgifter. HA tar kontakt med H.Torvanger+ E.J. Tveit i 

første omgang. 

HA/alle 

D-B 

2015-02-03 Faglig program Høstmøte 2015. –Formell godkjenning. 
Styret godkjenner programmet med mindre justeringer, HA sender 

tilbakemelding til lokal komité om dette.  

HA/alle 
B 

2015-02-04 Budsjett for Høstmøtet –Godkjenning 
Informasjon av Inger Lise Ravnanger i K&K via telefon. Styret har 

fått tilsendt budsjett i forkant for gjennomgang. Godkjennes av 

styret. 

HA/alle 

I-D-B 

2015-02-05 Styremiddag under Høstmøtet med bla lokal komité. 
Samtidighetskonflinkt med middagen som holdes på onsdag i 

høstmøteuken og kveldsmøter. Beslutter at styremiddagen holdes kl 

20 på hotellet slik at flest mulig kan delta.  

Alle D-B 
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2015-02-06 Revisjon av Norsk standard for anestesi, se mail av MB 

23.03.15. 
MB deltok på forrige møte med anestesiutvalget, og de er i gang 

med arbeidet. Styret støtter deltakelse fra ALNSF, og det foreslås 2 

representanter fra ALNSF, HT sender mail til leder om dette. 

Videre organisering planlegges senere.  

I tillegg foreslås 4 representanter fra anestesiutvalget, i tillegg til 

styrerepresentanten. MB sender mail til anestesiutvalget. 

MB/Alle I-D-B 

2015-02-07 Ny vedtatt akuttforskrift, se mail fra ES 21.03.15 
Det er vedtatt ny akuttforskrift, og bla mange begreper som styret 

mener må defineres bedre. Det knyttes stor bekymring over 

luftambulansetjenesten og hvordan denne beskrives i ny forskrift. 

OK sender saken over til akuttutvalget for tilbakemelding fra de. 

Planlegger også involvering fra legeforening.  

Saken tas opp på nytt ved neste styremøte. 

ES/alle D 

2015-02-08 Lifebox, se mail av ES 31.03.15. 

Styret har tidligere vedtatt å støtte Lifebox.org og det er spm om 

hvorvidt vi skal være partner med organisasjonen. Styret enes om 

dette, ES sender tilbakemelding. 

Alle D-B 

2015-02-09 Teach the Teachers Course, se mail 03.04.15 fra ESA 
Oppfordring om inntil 4 kandidater. Søknadsfrist 8.juli 2015 

OK skriver noe om dette i neste NAFforum slik at søkere kan melde 

seg med frist 30.juni. Legges også ut på NAFweb. 

Alle D-B 

2015-02-10 NAFs ærespris, utdeles under høstmøtet 2015 
Styret har vedtatt hvem som får prisen, samt at det skal utnevnes 

æresmedlem under høstmøtet I år.  

Alle D-B 

2015-02-11 SSAI Reykjavik juni 2015 
Planlegger styremøte til tirsdag 9.juni kl 16-20 med påfølgende 

middag. Endelig avklaring på mail. 

Alle I-B 

2015-02-12 Akuttmedisinsk seminar(AMS), se mail fra HT 10.03.15 
Søknad om økonomisk støtte. Seminaret arrangers i år for femte 

gang på Soria Moria konferansesenter  i august. De har sendt inn en 

tilfredsstillende søknad mtp kriterier (jmf vårmøtet). De støttes med 

NOK 10 000. ES gir tilbakemelding. 

Alle D-B 

2015-02-13 “Akuttlege” –ny spesialitet 
Hvilken betydning får dette for anestesimiljøet og for 

lokalsykehusene. Hva bør styret i NAF gjøre I forhold til dette? 

OK tar kontakt med Mads Gilbert som tidligere har uttalt seg om 

dette, og kjenner til saken. Tar det også med akuttutvalget. 

Alle D 

2015-02-14 Koding anestesi og intensiv.  
Det er et utbredt ønske om at det må gjøres noe med kodeverket i 

faget. Anestesiutvalget har sett på saken, og HT oversender 

forespørsel til HDIR om nasjonalt kodeverk (på lik linje med øvrige 

kliniske fag).  

Alle D-B 

2015-02-15 Søknad legeforeningens fond for kvalitet og 

pasientsikkerhet, henvendelse fra Kvåle i NIR.  
Se mail fra HT 12.04.15. 

En tverrfaglig prosjektgruppe med representanter fra Senter for 

klinisk dokumentasjon og evaluering (SKDE) i Tromsø, Norsk 

intensivregister (NIR) og intensivmedisinske fagmiljøer ved UNN, 

Haukeland, Nordlandssykehuset, OUS og to andre sykehus 

tilknyttet NIR har søkt Legeforeningens Fond for kvalitet og 

pasientsikkerhet om støtte. I forbindelse med dette trenger de en evt 

støtteerklæring fra relevant fagmedisinsk forening. 

NAFstyret støtter dette, HT skriver støteerklæring 

HT/Alle B 
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2015-02-16 Økonomi 
Utgår pga sykdom 

ES I 

2015-02-17 Kveldsmøter under Høstmøtet 2015- støtte fra NAF 
Støttes med inntil NOK 10 000 per interessegruppe til mat/drikke. 

Formell søknad med program og budsjett sendes inn. I tillegg åpen 

invitasjon i NAFforum og referat i etterkant. (samme kriterier som 

for vårmøtet) 

 

Kveldsmøter under Høstmøtet fra og med 2016 søkes avvikles og 

bakes inn i høstmøteprogrammet hvor hver enkelt interessegruppe 

får ansvar for deler av programmet. 

HA D-B 

2015-02-17 Eventuelt 
*Behov for ny representant (etter Gisvold) i SSAIs gruppe for 

Perioperativ medicin and management. Ib Jammer er interessert i å 

ta over vervet, og styret støtter dette.  

*kompetanseoverføring ved skifte av styret. Snakkes om hvordan 

man best kan overføre kompetansen til nytt styre når store deler av 

styret skiftes ut. Enes om at hvert enkelt medlem reviderer 

funksjonsbeskrivelsen av sitt verv. Planlegger arbeidsmøte hvor vi 

sammenfatter saker som er viktige for neste styre. 

  

  

Det planlegges et arbeidsmøte i Kirkenes 26.+27.nov (uke 48) 
 

 

 

Oslo 30.04.15 

 

Janne Jørstad Roshauw (sign.) 


